

Title (en)

A clock provided with pointers and a dial.

Title (de)

Uhr mit Zeigern und Zifferblatt.

Title (fr)

Montre munie d'aiguilles et d'un cadran.

Publication

EP 0215391 A2 19870325 (DE)

Application

EP 86112265 A 19860904

Priority

DE 8526891 U 19850920

Abstract (en)

For a clock having an outer dial and an inner dial offset stepwise relative thereto along a dividing wall, a structure is indicated which makes it possible to connect the two dials to the housing of the clock in a simple manner and correctly assembled. The structure according to the invention comprises connecting the inner dial (3) to the outer dial (4) via webs (8) and the dividing wall (9) forming on the housing (2) of the clock (1). For rapid and accurate coordination between the dials (3,4) and the clock housing (2), the dividing wall (9) advantageously contains grooves (16) and/or snap connections (15) corresponding to the webs (8). <IMAGE>

Abstract (de)

Für eine Uhr mit einem äußeren und einem dazu entlang einer Zwischenwand stufenförmig abgesetzten inneren Ziffernblatt wird ein Aufbau angegeben, der es ermöglicht, die beiden Ziffernblätter in einfacher Weise und montagegerecht mit dem Gehäuse der Uhr zu verbinden. Der erfindungsgemäße Aufbau besteht darin, daß das innere Ziffernblatt (3) über Stege (8) mit dem äußeren Ziffernblatt (4) verbunden ist und daß die Zwischenwand (9) am Gehäuse (2) der Uhr (1) ausgebildet ist. Zur schnellen und exakten Zuordnung zwischen den Ziffernblättern (3, 4) und dem Uhrgehäuse (2) enthält die Zwischenwand (9) vorteilhafterweise den Stegen (8) entsprechende Nuten (16) und/oder Schnappverbindungen (15).

IPC 1-7

G04B 19/06

IPC 8 full level

G04B 19/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 19/06 (2013.01)

Cited by

US5030104A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0215391 A2 19870325; EP 0215391 A3 19890208; EP 0215391 B1 19910911; AT E67323 T1 19910915; DE 3681387 D1 19911017;
DE 8526891 U1 19851031

DOCDB simple family (application)

EP 86112265 A 19860904; AT 86112265 T 19860904; DE 3681387 T 19860904; DE 8526891 U 19850920